
   
 
 

 
 

Liikunta-asiain neuvottelukunta  

 

Muistio 

 

Aika 17.11.2022 klo 17.00 

Paikka: Iisi areena 

 

 

Läsnä: 

 

 

Mira Salmi  Ii Volley  

Pekka Suopanki Iin kunta/Ii-instituutti siht.  

Pertti Huovinen Iin Yritys 

Arto Hiltula  Iin Hiihtoseura 

Sisko Kehus   Kuivaniemen Yritys 

Pauli Tiiro   Iin Urheilijat 

Arja Soronen  Iin Hiihtoseura 

Oili Kaleva  Iin Urheilijat 

Riitta-Liisa Alaraasakka Iisu 

Päivi Rousu  Iin Palloilijat 

Hannu Kemiläinen Iin Hevosharrastajat 

Sisko Kehus   Kuivaniemen Yritys 

Jukka-Pekka Pauanne AC Susikädet 

Eelis Rankka  Yhdyskuntajohtaja Iin kunta 

Marjukka Manninen Kunnanjohtaja Iin kunta 

Pasi Rajala  Iin kunta/liikuntapaikkamestari 

Seppo Keltamäki 

 

 

 

 
1. Puheenjohtajan valinta 

 

- Puheenjohtajaksi valittiin Pauli Tiiro Iin Urheilijat. Puheenjohtajan toimintakausi 1. vuosi. 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 17.07 

 

2. Esittäytymiskierros 

 

- Käytiin esittäytymiskierros 

 



 

 

3. Keskustelua liikuntapaikoista 

 

- Käytiin monipuolista keskustelua liikuntapaikoista. Keskusteltiin mm. Illinsaaren 

kehittämisestä. Kehittämisen tulee olla monipuolista ja huomioon tulee ottaa myös kunnan 

vetovoimatekijät, kuten vesistön hyödyntäminen. Illinsaaren liikuntakeskuksen suunnittelu 

pyritään käynnistämään vuoden 2023 aikana. 

- Keskusteltiin myös lumitykkien käytöstä ja lumen varastoinnista. Toiveena myös 

hiihtomajalle suksiteline, joka rakennetaan yhdyskuntapalvelujen toimesta. 

 

 

4. Puulaakitoiminta 

 

- Keskusteltiin puulaakitoiminnan järjestämisestä. Todennäköisesti puulaakitoimintaa 

ryhdytään järjestämään syyskaudella 2023. Osa urheiluseuroista voi käynnistää 

puulaakitoiminnan jo aikaisemminkin. 

 

5. Urheiluseurojen kuulumiset 

 

- Urheiluseurat kertoivat toiminnastaan. Seurojen toiminnassa mm. hiihtoa, suunnistusta, 

yleisurheilua, salibandyä, lentopalloa, ratsastusta, kerhotoimintaa, talkoita yms. 

Urheiluseurojen nettisivuilta/facebook-sivuilta lisätietoa seurojen toiminnasta. 

 

6. Liikuntapaikkojen hoidon ja liikuntapalveluiden ajankohtaiset asiat. 

 

- Tikkasen frisbeegolfrata valmistumassa. 

- Lumetusta suunnitteilla Iilliin. 

- Kaukaloita kasataan ja jäädytetään kelien niin salliessa. 

- Mestaruusliigan lentopalloa Iisi areenalla 26.11. 

 

7. Muut asiat 

 

- Ei ollut muita asioita. 

 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.10 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


